國立台灣藝術大學 美術學院 雕塑學系
Master Program, Department of Sculpture, College of Fine Arts, National Taiwan University of Arts
                     【實驗展場】展覽徵選辦法
Regulations Governing the Selection Criteria for Experimental Exhibition

一、 宗旨：
I. Mission:
    為鼓勵本系所學生創作與展演實踐，本系規劃一展覽平台【實驗展場】，歡迎不同創作樣貌的同學，積極發表創作成果，並企求展覽期間，實驗展場成為本系所、全校師生及校外觀眾一討論分享溝通的基地平台，進而促使本系所在雕塑專業訓練架構之下，延伸發展另一「能動」的實踐基地。
In order to encourage students in the Department of Sculpture to create, perform and exhibit their work, the Department has developed a platform for exhibition, Experimental Exhibition. All creative mediums and forms are welcome. Students are encouraged to actively make their work known. It is aspired that during the exhibition period, the experimental exhibition will become the platform for sharing and communication for all faculties, students and the audience. In turn, it will become an extension of another dynamic base for practice under the Department’s professional training framework.

二、 主持單位：台灣藝術大學美術學院雕塑學系。
II. Organizer: Department of Sculpture, College of Fine Arts, National Taiwan University of Arts.

三、 申請資格：凡本系所學生不限形式、媒材類別皆可申請。
III. Qualification: All students in the Department of Sculpture regardless of the format or medium.
四、 申請時間：每學期末之第十五週
IV: Application Period: By the end of week 15th.

五、 展出檔期：每檔展出時間為三週(含佈、撤展施工時間)，共六檔展期可提供申請。檔期順序於每學期末系辦舉行說明會並抽籤決定入選者檔期先後順序，而入選者可自行協調交換檔期排程。(說明會時間細節由系辦另行通知，請注意公告) 
V. Exhibition Period: Each exhibition period shall last for three weeks, including the time required for installation and dismantling. Six exhibition periods are available for application. The order of exhibition will be decided at the end of the semester. An information meeting will be held in the Department and the order shall be decided through a drawing. The exhibition periods may be swapped among those who are selected. (The Department will send separate notifications concerning the details of the information meeting. Please pay close attention to public notices.)

六、 展出地點：台灣藝術大學美術學院雕塑學系1F穿堂。(欲擴大使用範圍者，必須另行與系辦申請協調)
VI. Location: The hallway on the first floor of the Department of Sculpture, College of Fine Arts, National Taiwan University of Arts. (Those who need larger space must make separate applications and coordinate with the Department.)
七、 申請時間：期末十五週截止。
VII. Deadline: The end of week 15th. 
八、 申請文件 :  請詳見實驗展場申請表格，並務必按實填寫。（送件資料一律不予退還，請自行備份保留）

VIII. Application Document: For detailed information, please refer to the application form for site for experimental exhibition and fill out the form as instructed. (All submitted materials will be retained by the Department. Please make additional copies for personal use.)
九、 展覽經費補助：凡通過評選之入選者，將由雕塑學系個別補助新台幣六千元整。
IX: Funding for Exhibition: All persons selected through the evaluation process shall receive a funding of NT$6,000 from the Department of Sculpture.
十、 評選：由本系聘請系上專業師資3~5名，帷因送件類項之專業性，得視情況調整。期末十七週以前於系辦公室佈告欄公佈評選結果。

X. Review: The Department will invite 3 to 5 faculty members from the Department. However, adjustment may be made depending on the subject. The result shall be posted on the office bulletin board prior to week 17th. 

十一、送件：欲申請者請自行於系辦公室上班時間內送往系辦公室繳交申請表格。
XI. Submittal: Applicants shall deliver the application form to the department office during the business hours. 
十二、 權力與義務之規範：
XII. Rights and Obligations:

1. 正式展出作品不得與原送審作品或申請計畫有過大落差，若經由系上評選委
員判定其展出成果嚴重不符原送審作品或申請計畫的內容，違者將永久不得再次申請本空間使用權。

1. There shall not be major discrepancy between the proposal and the original work. Should the members of the evaluation committee find such discrepancy exits, the creator shall be permanently banned from applying for the use of this space. 

2. 入選者有主動提供本系其個別展覽成果報告之義務(成果報告書表格另行公布，其中包含作品紀錄、表演活動紀錄、媒體報導等相關資料)，請務必按表格填寫，並於展覽結束後三周內繳回系辦公室，違者將永久不得再次申請本空間使用權。

2. The selected individual shall be obligated for providing the reports on the exhibitions to the Department. The report form, which includes artwork record, performance record, media report and other related materials, will be published separately. Please be sure to fill out the form as instructed and return it to the department office within three weeks from when the exhibition ended. Violators shall be permanently banned from applying for the use of this space. 

3. 入選者於展覽結束撤展後，請務必偕同系辦公室專員檢視空間損害復原狀況及點交器材歸還情形，違者將永久不得再次申請本空間使用權，倘若情節嚴重者將依本校校規處置。
3. The selected individual shall review the space with a designated personnel from the department office after the exhibition ends to review the restoration and any damages on site as well as taking inventory of the returned equipment. Violators shall be permanently banned from applying for the use of this space. Serious violators shall be disciplined by the school regulations.
4. 展出期間會場需自行負責看管，如作品損害遺失，本系不負責賠償，作品若涉及抄襲等違反著作權法規定，違者將依法辦理。
4. The work exhibited shall be the creator’s responsibility. The Department shall not be responsible for any lost items or any damages. Persons who commit plagiarism or in violation of intellectual property rights shall be held legally responsible.

十三、申請表格索取：親自至雕塑學系系辦索取或自行於雕塑學系官方網站下載。（http://www.ntua.edu.tw/~scp/97new/news01.html）
XIII. Application Form: Please visit the Department of Sculpture in person to obtain the application form or download it from the department website. （http://www.ntua.edu.tw/~scp/97new/news01.html）

            台灣藝術大學 九十八學年度 美術學院 雕塑學系

2009 Department of Sculpture, College of Fine Arts, National Taiwan University of Arts

                    【實驗展場】場地申請表格

Site Application Form for Experimental Exhibition

一.申請辦法同意書

I. Consent Form

	申請計畫名稱：

Proposal:



	申請者：
Applicant:                                  
	 學號：

Student ID No:

	雕塑學系     研究所____ 年級

             大學部____ 年級

Department of Sculpture

Graduate Program ___ Year

Undergraduate Program ___ year
	電：  

Tel:

行動電話：

Cell:
	傳真：
Fax:
e-mail：            

	一、經詳讀  貴系實驗展場申請辦法，遵循該基準提出本申請，如蒙入選，願遵循該基準之相關規範。

1. I have read the Regulations Governing the Application of Experimental Exhibition and have made the application in accordance with said regulations. I am willing to follow all applicable regulations once selected. 

二、申請者同意獲實驗展場使用權後，就申請案所提供之相關文件及成果報告等資料，無償授權   貴系以非營利為目的之公開發表與利用，並配合   貴系推動相關之藝文活動，公開發表獲補助計畫之成果。

2. I hereby agree to provide all required documents and reports associated with the proposal once obtaining the right to use the site for experimental exhibition. I further agree to authorize without compensation the right to make public release and use of such materials for non-profit purposes to the Department of Sculpture. In addition, I shall disclose publicly the results from receiving plan funding in arts and cultural activities promoted by the Department. 
三、茲聲明申請書上所填資料及提供之相關附件均屬事實。

3. I hereby acknowledge that all information provided in this form and all attachments are true to the best of my knowledge.

四、申請者若侵犯他人著作權或其他相關權利者，願負一切法律責任。

4. I am willing to take all legal responsibilities for violations of intellectual property rights and all other related rights. 

                          （申請人簽章 Applicant Signature）
　　                                     申請日期：西元  　　年　  　月　  　日

Date: __________________________(year/month/day)




二.申請者資料表

II. Applicant Information

	1姓

名

1 Name
	(中文)

(Chinese) 
	2 □男

□女

2 □ M

  □ F
	 3.雕塑學系 

3. Department of Sculpture
研究所____ 年級

Graduate Program ___ Year
	4學號：

4 Student ID No:



	
	(英文)

(English)
	
	          大學部____ 年級

          Undergraduate Program ___ Year
	

	5戶籍 5. Permanent Address 縣County     鄉鎮 Township   里 Borough    鄰 Neighborhood   路 Road  段 Section    巷 Lane   弄 Alley   號 No.  樓之 Floor -  □□□-□□

地址：Address:    (市) (City)      市區 City/District         (街) (Street)                   郵遞區號  Zip Code   

	6連絡 Contact                                                                  □□□-□□

  地址：Address:                                                                       郵遞區號 Zip Code

	7電話：(公)             (宅)  
7 Tel: (O)              (H)   
	行動電話：

Cell No:

	8傳真：

8. Fax
	e-mail:

	9

最高學歷及

專業訓練

9 High Degree Obtained and Professional Training
	學校或機構名稱

School or Institution
	主修

Major
	在學或修業年度

Year
	學位或證書

Diploma or Certificate

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	10 重

要展

演或

發表

紀錄

10 Record of Important Exhibitions or Release


	  年代

Year
	 展覽名稱、地點

Exhibition Title and Location

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	14作品紀錄

14 Work Record
	15得獎紀錄

15 Award Record

	年度

Year
	作品名稱 Work Title
	年度

Year
	得獎紀錄 

Award Record

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


三.實施計畫表

III. Plan Implementation

	一. 創作理念(300字左右)

1. Creative Philosophy (About 300 words)

二. 施工程序說明

2. Details of Installation Procedure




 四. 展出作品及展場設計圖(若不敷使用請自行複製表格)

IV. Exhibition Pieces and Design Drawing (Please make additional copies of the form if needed.)

	


